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PROTOKÓŁ NR XXXII/12 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 17 października 2012 r. o godz. 16 
00 

 w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Jaśliskach. 

 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Stanisław Lorenc, 

Teresa Mezglewska, Piotr Mezglewski, Helena Madej, Leszek Madej, Bogusława Gwiżdż, 

Piotr Smoleń, Krzysztof Kostycz, Renata Pelczar, Krzysztof Krok i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt - Ignacy Lorenc, Z-ca Skarbnika - Joanna Lipka, Adam 

Dańczak - Dyrektor ZSP w Jaśliskach, Mariusz Kuchta - nauczyciel ZSP w Jaśliskich oraz 

sołtysi. 

 Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 Sesję  otworzyła Przewodniczący Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,, Wysoka  Rado, otwieram XXXII sesję Rady Gminy Jaśliska ''.  

Przywitała wszystkich zebranych i na  podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołała radnego Krzysztofa Krok. 

Następnie przedstawiła  proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) podziału Gminy Jaśliska  na okręgi wyborcze, ustalenie  ich granic i numerów  oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym /druk nr 127/. 

      7. Rozpatrzenie pisma z dnia 04.10.2012 r. skierowanego do Przewodniczącego Rady    

Gminy. 

      8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

      10. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chce wprowadzić zmiany 

do porządku obrad. 

 Wójt I. Lorenc proponował wprowadzić w punkcie 6, dodatkowy podpunkt b) 

podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę XXXI/137/12 z dnia 28 września 2012 r. w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2012-2025.  

Informował, że wprowadzenie uchwały podyktowane jest wszczęciem postępowania przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową, gdyż Izba Obrachunkowa  stwierdziła nieprawidłowości          

w uchwale. 

 Następnie Przewodniczący Rady B. Gwiżdż wniosek zgłoszony przez Wójta poddała 

pod głosowanie. 

Rada Gminy  wniosek  przyjęła jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

Przewodniczący Rady odczytała porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podziału Gminy Jaśliska  na okręgi wyborcze, ustalenie  ich granic i numerów  oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym /druk nr 127/, 

b) zmieniająca uchwałę XXXI/137/12 z dnia 30 września 2012r. w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2012 - 2025 rok             

/druk nr 128/. 

      7. Rozpatrzenie pisma z dnia 04.10.2012 r. skierowanego do Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

      8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

      10. Zamknięcie sesji. 

 

Następnie poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy 

 

 Do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 28 września 2012 r., nie 

wniesiono uwag.  Przewodniczący Rady poddała pod głosowanie protokół z XXXI sesji Rady 

Gminy, w wyniku którego protokół został przyjęty jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 W tym punkcie Wójt I. Lorenc w związku z Dniem Edukacji Narodowej, świętem 

nauczyciela na ręce Dyrektora szkoły p. Adama Dańczak, złożył najserdeczniejsze życzenia 

dla wszystkich pracowników ZSP w Jaśliskich. Nawiązując do powyższego, informował, że 

do Wójta Gminy, dnia 12 października br., wpłynął wniosek od Rady Rodziców ZSP                

w Jaśliskich potwierdzony przez Dyrektora ZSP, w sprawie przyznania nagrody dla 

nauczyciela p. Mariusza Kuchty. Następnie odczytał treść wniosku. 

Wójt I. Lorenc informował, że zgodnie z uchwałą  nr IX/38/10 Rady Gminy Jaśliska  z dnia 

28 czerwca 2010 r. przyznanie takiej nagrody spoczywa w rękach Dyrektora w wysokości od 

900,00 zł do 1.500,00 zł, oraz Wójta od kwoty 1.500,00 zł do 2.500,00 zł. 

Następnie Wójt  zaprosił p. Mariusza Kuchtę do przyjęcia podziękowania i nagrody  przez 

niego ufundowanej. Wójt złożył serdeczne podziękowanie, życząc powodzenia.  

Zabierając głos Przewodniczący Rady B. Gwiżdż, w imieniu Rady Gminy złożyła serdeczne 

gratulacje, życząc dalszych owocnych wyników. 

Następnie Wójt I. Lorenc złożył informację z działalności międzysesyjnej. Informował o: 

 w związku ze zbliżającym się końcem roku- przygotowywaniu budżetu na rok 2013, 

 ukazaniu się rozporządzenia Ministra Finansów o stawkach podatkowych, 

 stawkach kwotowych podatków dotychczas obowiązujących, 
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 górnych granicach stawek kwotowych podatków, 

 propozycjach zwiększenia stawek kwotowych podatków od nieruchomości, 

 uzyskaniu dochodu z podatków w 2012 roku od osób fizycznych i osób prawnych, 

 pracy nad nową szatą graficzną strony internetowej Gminy Jaśliska.  

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

 

 Wójt I. Lorenc przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na XXXI sesji 

Rady Gminy Jaśliska. Informację przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 Radny S. Lorenc nawiązując do odbytego spotkania w sprawie zamiany gruntu 

zajętego przez  Dom Ludowy zwrócił się z pytaniem, czy sprawa idzie do przodu? 

Przypomniał radnym o tym, że, aby zrobić jakiś projekt na modernizację Domu Ludowego, 

budynek musi w całości znajdować się na swoim gruncie. W tej chwili jest przeszkoda. Pytał, 

czy robiony jest jakiś plan w tym względzie? 

S. Lorenc będąc przy głosie, z kolei nawiązując do odbytego zebrania sportowców i 

propozycji, która tam padła, informował, że  najmłodszy radny P. Mezglewski dokładnie to 

zreferuje. 

 Następnie zabierając głos radna R. Pelczar odnośnie dodatkowych godzin dla dzieci, 

które miały przyznane z Powiatowego Centrum Osób Niepełnosprawnych po 2 godz., obecnie 

mają zabraną 1 godz. - jak informowała, pytała: jak nauczyciele mają podzielić 1 godz., aby 

sprostać wymaganiom tych dzieci, które potrzebują takiej pomocy? 

 Radny P. Mezglewski wyraził chęć przedstawienia referatu. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż informowała, że są to pytania albo wnioski. 

P. Mezglewski zgłosił wniosek dotyczący zebrania przez radnych w formie dobrowolnego 

datku w kwocie 50,00 zł, na wynagrodzenie sportowców, ich trudu poniesionego podczas 

meczów, treningów itd.     

B. Gwiżdż informowała, że wniosek zostanie rozpatrzony w ostatnim punkcie; 

odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 Więcej pytań nie było. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału 

Gminy Jaśliska na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym oraz poprosiła o pytania.  

Pytań nie było. 

 S. Lorenc informował, że Komisja  Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Jaśliska na okręgi 

wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

          W związku z powyższym Przewodniczący B. Gwiżdż  poddała pod głosowanie projekt
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  U C H W A Ł Y  Nr XXXII/141/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 października 2012 r. 

 

w sprawie podziału Gminy Jaśliska na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXII/141/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 

XXXI/137/12 z dnia 28 września 2012 r.  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Jaśliska na lata 2012-2025. 

Pytań do projektu uchwały  nie było. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Mezglewska informowała, że projekt 

uchwały  zmieniający uchwałę nr XXXI/137/12 z dnia 28 września 2012 r.  w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2012-2025 zaopiniowany został 

pozytywnie. 

B. Gwiżdż  poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXII/142/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 października  2012 r. 

 

zmieniający uchwałę nr XXXI/137/12 z dnia 28 września 2012 r.  w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2012-2025 

 

 Uchwałę podjęto 10 głosami ,,za" przy 2 ,,wstrzymujących się" /głosowało 12 

radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXII/142/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Rozpatrzenie pisma z dnia 04.10.2012 r. skierowanego do Przewodniczącego  Rady 

Gminy 

 

 Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przedstawiła treść pisma skierowanego do 

Przewodniczącego Rady z powiadomieniem radnych, otrzymanego od Bolesława 

Magierowskiego. Informowała, że na posiedzeniu Komisji Stałych, rada opowiedziała się za 

tym, aby pismo przekazać Komisji Rewizyjnej. Następnie pismo przekazała 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Krzysztofowi Krok. Wyraziła nadzieję, że w terminie 

2 tygodni sprawa zostanie rozpatrzona i na kolejnej sesji wyjaśnienie zostanie przedstawione. 

B. Gwiżdż zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi i pytania dotyczące pisma? 

Pytań nie było. 

 

Ad. 8. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 
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  Radny P. Smoleń zabierając głos zwrócił się z pytaniem do Wójta, czy                          

w przedstawionych na początku posiedzenia stawkach podatkowych podana jest stawka do 

wyliczania podatku  rolnego? 

Wójt odpowiedział, że stawka na podatek rolny nie została jeszcze opublikowana. 

 Następnie B. Gwiżdż przedstawiła wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

dotyczących: radnego - L. Madeja, Wójta - I. Lorenc, byłej  Przewodniczącej Rady Gminy - 

M. Korytko, Przewodniczącej Rady Gminy B. Gwiżdż, oraz Dyrektora ZSP w Jaśliskich        

A. Dańczak.  

Dalej B. Gwiżdż przekazała informację, że z dniem 4 października 2012 r. radny                     

B. Magierowski składa rezygnację z pełnienia funkcji radnego w Radzie Gminy Jaśliska oraz 

członkostwa  w Komisji Rewizyjnej sołectwa Daliowa. 

 Radny S. Lorenc  przedstawił referat przygotowany przez P. Mezglewskiego 

nawiązujący do odbytego spotkania, w którym uczestniczyli m.in. p. Mariusz  Skalmierski, 

Wójt I. Lorenc   i wieloletni sportowiec - Jan Farbaniec. 

Informował, że obecny na spotkaniu wybitny piłkarz i kibic oraz działacz z Jaślisk Jan 

Farbaniec poddał myśl, by gminni radni, jako że pełnią funkcję publiczną jednorazowo, 

dobrowolnie złożyli na ten cel wpłatę w kwocie 50.00 zł.  

 B. Gwiżdż powiedziała, że trzeba było dopisać jeszcze sołtysów. 

S. Lorenc kontynuując swoją wypowiedź informował, że sponsor M. Skalmierski 

zadeklarował, że jeżeli osoby publiczne wygenerują kwotę w wysokości minimum 700 zł, on           

z własnej kieszeni pokryje brakującą część. Na zakończenie powiedział, że, 

wygospodarowanie kwoty 700,00 zł niech będzie gestem dobrej woli i na posiedzeniu 

następnej rady będzie możliwość złożenia pieniędzy na ręce Skarbnika Klubu. Stwierdził: 

,,byłoby to bardzo szlachetne i piękne wspomożenie drużyny, która może by zafunkcjonowała 

lepiej". 

 

Ad.9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 Wójt. I. Lorenc w sprawie gruntu odpowiedział, że jest postęp. Informował,                  

o otrzymaniu pisma od p. Kuśnierza, które powiadamia, że gmina powinna płacić za działkę 

od poniedziałku 400,00 zł miesięcznie za grunt, na którym wybudowany jest Dom Ludowy        

w Jaśliskich. 

 Nawiązując do kwestii dotyczącej  Klubu informował , że zostało przyznane przez 

radę 13 tyś. zł. Mówił, że na spotkaniu sponsor, wyraźnie powiedział, że jest w stanie zapłacić 

tę premię, ale nie zapłaci przy tym zarządzie i przy tej księgowości. Jeśli zostanie 

wyprowadzona księgowość z Klubu  to na pewno te pieniądze będą. Wójt prosił wziąć to pod 

uwagę. Stwierdził, że cały sponsoring w sporcie jest rzeczą bardzo ważną. Zaznaczył, że 

miejscowość Jaśliska nie jest reprezentowana tylko przez piłkarzy Seniorów. Prezentowana 

jest również przez piłkarzy Juniorów, nieformalnie. Uważał, że  sposób podany w referacie 

radnego P. Mezglewskiego jest dobry i warto go wdrożyć.  

 W odpowiedzi na pytanie radnej R. Pelczar informował, że godziny, które  

przyznawane są przez rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej są godzinami 

rewalidacyjnymi. Rozporządzenie Ministra Edukacji, mówi o tym: że  w klasach: pierwszej i 

czwartej szkoły podstawowej oraz pierwszej gimnazjum muszą być 2 godz., przy czym mogą 
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być zajęcia łączone. W pozostałych klasach rozporządzenie to daje organowi prowadzącemu 

uprawnienie do uzgodnienia tych godzin. Daje upoważnienie do zmniejszenie ilości tych 

godzin do jednej. Wójt informował, że  analizując sytuację finansową  szkoły, realizację 

budżetu  zostały wprowadzone ograniczenia do 1 godz. tygodniowo. Jest to praca 

indywidualna: jeden nauczyciel, jeden uczeń. Stwierdził, że efekt takiej pracy powinien być 

wydajny i służący rozwojowi dziecka i tym samym do realizacji jego programu. 

Dyrektor A. Dańczak celem uzupełnienia wypowiedzi przedmówcy dodał, że jedna 

godzina jest spełnieniem minimum. Jedna godzina spełnia rozporządzenie o zajęciach 

rewalidacyjnych, które są przyznawane. Zawsze więcej może być, ale jedna godzina spełnia 

wymóg realizacji zajęć rewalidacyjnych.  

R. Pelczar stwierdziła, że nawet dwie godziny to za mało. Dodała, że nie patrzy się na 

dobro dziecka w tym kierunku, tylko patrzy się na finanse. 

Dyrektor A. Dańczak zabierając głos, powiedział, że można jedynie liczyć na 

zrozumienie sytuacji jednego dziecka. Jeżeli jest taka próba, może Wójt bardziej ustosunkuje 

się do oświadczenia radnej. 

Wójt I. Lorenc odpowiedział,  że obowiązki nie można zrzucać tylko na organ prowadzący. 

Są przeróżne możliwości innego działania  i pomocy tym dzieciom. Mówił: ,, jeżeli wszyscy 

wykorzystamy te możliwości , to na pewno dzieci osiągnął efekt”. 

Następnie B. Gwiżdż odnosząc się do wniosku P. Mezglewskiego stwierdziła, że jest 

to wymuszenie na radnych, aby głosować nad wnioskiem. Dodała, że Klub Sportowy 

powinien indywidualnie zapytać każdego radnego, czy chce złożyć taką kwotę. Zwróciła się      

z pytaniem : w jaki sposób sportowcy szukają pomocy gdzie indziej? 

P. Mezglewski informował, że chodziło o wyjście z kryzysowej sytuacji, ponieważ 

sportowcy nagminnie przestali uczęszczać na mecze i treningi. Chodziło o znalezienie złotego 

środka.  

Z-ca skarbnika J. Lipka informowała, że pieniądze, które otrzymał Klub, są to dotacje, 

przyznane dokładnie na tą działalność  z Gminnego Programu Profilaktyki Antyalkoholowej. 

Informowała również, że czeka na rozliczenie tej dotacji – sprawozdanie, jak został ten 

pogram zrealizowany. 

 

Ad.10. Zamknięcie sesji. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XXXII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 17
15

.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan                                     

                                                                                             

 

   

 

 

   


